國立臺北商業大學日間部專科部五年制通識課程科目表(113學年度入學新生適用)

Five-Year Junior College Program-Day school General Education Course List (Applicable to Students Enrolled in the 113th Academic Year)

			1	程序数Teaching Hours																				
科目類別 Subject Category	Subject	Crodit	時數 Hours		第一					學年		第三學年				第四學年				第五學年				
				First Semester			Second Semester				Third Semester				Fourth Semester				Fifth Semester					
				上 Previous		F Next		上 Previous		下 Next		上 Previous		下 Next		上 Previous		F Next		上 Previous		F Next		
				授課 Class	實習 Internship	授課 Class	實貿 Internship	授課 Class	實習 Internship	授課 Class	實質 Internship	授課 Class	實習 Internship	授課 Class	實習 Internship	授課 Class	實習 Internship	授課 Class	實智 Internship	授課 Class	實習 Internship	授課 Class	實習 Internship	備註 Notes
语文領域 Language Arts	國文 Mandarin	22	24	3		3		3		3		3		3		2	1	2	1					依年級規定修課,惟學期課程,依通識中 心實際排課為率。 The course are taken according to the grade-level regulations; however, the semester schedule is subject to the actual arrangement by the General Education Center.
	英文 English	22	24	3		3		3		3		3		3		2	1	2	1					
	本土語文 Native Languages	2	2					2																
社會領域 Social Studies	歷史 History	2	2	2																				
	地理 Geography	2	2			2																		
	公民與社會 Civics and Society	2	2	2																				
自然領域 Natural Sciences	生物 Biology	2	2					2																
	物理 Physics	1	1							1														
	化學 Chemistry	1	1							1														
藝術領域 Arts	音樂 Music	2	2	2																				
	藝術生活 Arts and Life	2	2			2																		
生活領域 Life Curriculum	資訊科技 Information Technology	2	2			2																		
	生涯規劃 Career Planning	2	2									2												
小 討	Subtotal	64	68	12		12		10		8		8		6		4	2	4	2					

^{1.}上述通識課程學分說明適用於13學年度起之人學新生。
(The credit description for the above general education courses applies to students enrolled starting from the 113th academic year.)

2.名系科之通識課程科目表,依通識中心課程公告及通識中心當學期實際排課為準。
Additional [The list of general education courses for each department is based on the course announcements from the General Education Center and the actual course schedule for the current semester set by the General Education Center.)

information 3.本案業俟校教務會議審議通過後,其課程可放寬自102學年度人學學生之抵免學分及課程,如舊生之課程科目表與新生之課程科目表有所衝突時,需依「本校學生抵免科目學分辦法」及有利於學生畢業之權益優先採用之。

⁽This proposal will be subject to approval by the university's academic affairs meeting. Upon approval, the courses may allow for credit transfer and course exemptions for students and the guidelines that best benefit the students' graduation rights will be prioritized.)